

# 運輸計劃

## 季刊

第四十二卷 第二期

中華民國一〇二年六月三十日出版

(本卷共計四期，預定出版時間為一〇二年三月三十日、六月三十日、九月三十日及十二月三十日)

# TRANSPORTATION PLANNING JOURNAL

Quarterly, Vol. 42, No. 2

June 30, 2013

(Publish dates for Vol. 42: March 30, June 30, September 30, and December 30, 2013)



本季刊內容不代表本所意見

Views expressed in the Journal are not necessarily those of the Institute of Transportation.

## 目錄 Table of Contents

- 以貝氏隨機前緣分析法估計參數與廠商績效 ..... 林村基 95  
Estimating Parameters and Commercial Performance by Using Bayesian Stochastic Frontier Analysis Method.....Erwin T. J. Lin
- 貨櫃定期航商珠江三角洲空櫃調度模式之研究—以某國籍航商之個案為例 ..... 趙時樑、涂智凱 121  
A Study on an Empty Container Dispatch Model for Merchant Ships in the Pearl River Delta Area – The Case Study on Merchant Ships of Specific Nationality..... Shih-Liang Chao and Chi-Ki Tu
- 鹿特丹規則對海上貨物運送交付遲延責任及貨損理賠之分析 ..... 鍾政棋、于惠蓉、鄭莉穎 151  
The Liability of Delay in Delivery and the Analysis of Its Application in the Rotterdam Rules in Marine Cargo Claims ..... Cheng-Chi Chung, Hui-Lung Yu and Li-Ying Cheng
- 公路汽車客運路線審議作業空間決策輔助指標之建立與應用 ..... 蘇昭銘、邱裕鈞、張志鴻、王穆衡、王晉元、蔡欽同、沈美慧 171  
The Establishment and Application of Spatial Decision Support Indicators for the Review Process of Intercity Bus Routes.....Jau-Ming Su, Yu-Chiun Chio, Chih-Hung Chang, Mu-Han Wang, Jin-Yuan Wang, Chin-Tung Tsai and Mei-Hui Shen